
Beknopte weergave jaarlijks overleg gezamenlijke dorpsraden met een afvaardiging 

van de raadsfracties, in aanwezigheid van het college, op 25 mei 2016. 

 

Het overleg is rechtstreeks uitgezonden via internet en kan ook worden teruggezien via 

https://gemeentebestuur.beemster.net/Vergaderingen/Overig/2016. 

 

 

Aanwezig: 

 

namens de dorpsraden:  

Noordbeemster: A. Kistemaker en T. Oudejans 

Middenbeemster: T. Conijn (tevens voorzitter van dit overleg) en R. Bos,  

Westbeemster: M. Buis-Brugge en K. Vlaanderen 

Zuidoostbeemster: E.K. de Vries-Mulder, A.C. de Graaf en P.J. Loman 

 

namens de raadsfracties: 

BPP: B.A.C. Jonk-de Lange 

CDA: A.N. Commandeur en J.C. de Wildt  

D66: H.W.E.Ö. Heijmans 

PvdA/GroenLinks: J.R.P.L. Dings 

VVD: E.J. Helder-Pauw 

 

Griffier: M. Timmerman 

 

namens het college: 

A.J.M. van Beek 

D.J. Butter 

A. Zeeman 

 

Mede aanwezig: circa 15 personen op de publieke tribune. 

 

 

1) Opening en voorstelrondje. 

 

2) Vaststellen agenda. 

Geen wijziging. 

 

3) Evaluatie de afgelopen vijf jaar. Wat wilde de dorpsraad bereiken en wat is er 

gerealiseerd.  

Hierover is gesproken namens iedere dorpsraad en door afgevaardigden van de 

raadsfracties en de wethouders Butter en Zeeman.  

 

4) Met de terugtrekkende overheid zien wij de taken van de dorpsraden steeds belangrijker 

worden.  

Hierover is gesproken tussen de dorpsraad Westbeemster (de heer Vlaanderen), 

burgemeester Van Beek, mevrouw Jonk en de heer Dings. 

 

5) Rondgang met de raad (zoals op 22 april). De gezamenlijke dorpsraden zouden dit 

graag twee keer per jaar zien.  

  

https://gemeentebestuur.beemster.net/Vergaderingen/Overig/2016


En dan niet alleen voor de openbare ruimte maar ook voor andere thema’s zoals 

bijvoorbeeld verkeersveiligheid.  

Hierover is gesproken tussen de dorpsraad Middenbeemster (de heer Conijn), de 

wethouders Butter en Zeeman en burgemeester Van Beek met als uitkomst dat dit geen 

vast ritueel zou moeten zijn maar maatwerk per onderwerp. 

 

6) Verkeer. De gezamenlijke dorpsraden zien graag binnen de dorpskernen een maximale 

snelheid van 30 km en buiten de dorpskernen een snelheid van 60 km. Hierdoor zullen 

de dorpskernen ook minder belast worden met doorgaand verkeer. 

Hierover is gesproken tussen de dorpsraad Zuidoostbeemster (mevrouw De Vries), 

wethouder Butter en de heer Commandeur. 

 

7) Glasvezel. Hoe ondersteunt de gemeente het initiatief om toch de gehele Beemster 

glasvezel te geven. 

Hierover is gesproken tussen de dorpsraad Noordbeemster (de heer Kistemaker) en 

wethouder Butter. 

 

8) Wat doet de gemeente aan het jongerenbeleid.  

Hierover is gesproken tussen de dorpsraad Middenbeemster (de heer Bos), wethouder 

Zeeman, de heer Commandeur, de heer Dings, mevrouw Jonk en burgemeester Van 

Beek. 

 

9) Dorpsraden vroegtijdig betrekken bij het maken van plannen om te voorkomen dat er 

geld verspild wordt aan onderzoek naar initiatieven die geen draagkracht bij de 

bewoners hebben.  

(Is een oproep waarvan kennis is genomen). 

 

10) Rondvraag. 

Volgende jaarlijks overleg op 24 mei 2017 onder voorzitterschap van Westbeemster. 

 

11) Sluiting. 

 


